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Írásbeli kérdés
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Hogy állnak a 2007 és 2008-as időszakra tervezett szennyvizes nagyprojektek-l .?” címmel
a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok intézni Szabó Imre környezetvédelmi és vízügy i
miniszter úrhoz . Válaszát írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Dióssy László Környezetvédelmi Minisztérium szakállamtitkára, 2007-ben a magya r
Országgyű lés Környezetvédelmi Bizottsága el őtt adott tájékoztatást a KEOP keretében, 2007
és 2008 között megvalósítandó környezetvédelmi fejlesztési elképzeléseir ő l . A tájékoztatóhoz
írásbeli anyagot is mellékelt, melynek alapján, szeretném Önt a szennyvizek kezeléséve l
kapcsolatos nagyprojektekr ő l kérdezni :

Hogyan áll a Békéscsabai szennyvizes nagyprojekt 2008-ban tervezett elindítása? Mekkor a
nagyságrendű hazai és uniós forrást érint a beruházás? Megtörtént-e a pályázati kiírás,
megtörtént-e a brüsszeli véleményeztetés, megtörtént-e a szerződéskötés, megindult-e a
kivitelezés, mikorra tervezik a projekt végrehajtását ?

Budapest, 2008 . november 24 .

Tisztelettel várom válaszát :
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